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Vilshults lF

Styre lse möt e 20L3-04-07

Närvarande: Jarno Koskela, Thomas Svensson, Janos Dani, Johan Görnebrand, per Görnebrand,
Christoffer Nilsson, Erling Svensson.

Frånvarande: Kenn Svensson, Marcus Nilsson.

Jarno Koskela förklarar mötet öppnat.

Dagordningen godkänd.

Som mötessekreterare väljs Johan Görnebrand.

Som protokolljusterare väljs Per Görnebrand & Janos Dani,

o Emma Lindau har inte tid att vara kioskansvarig i år.

o Paula Svensson kan sköta inköpen.

o Vid matchdag så tar en person hand om kassan vid dagens slut, Erling Svensson tar detta,
det inkluderar att betala domarna,

o För att få personal till kiosken vid match så ska Jarno kontakta de som har aviserat att dem
kan tänka sig att ställa upp, uppstår det brist vid något tillfälle så får vi ha ett schema där
spelarna får ansvara for att hittä någon som kan stå vid de tillfällen.

. Vi beslutar att vi ska ha förbundslinjedomare vid samtliga A-lagsmatcher om inte något
tillfälle dyker upp då vi kan ha någon av våra föreningsdomare.

o Sune Persson och Smail Zukaj kan tänka sig att ställa upp som vaktmästare för säsongen,
Johan Kajrup tackar nej.

o Thomas S ska kontakta Johan Kajrup och se om han har tid att instruera oss hur
linjemålningsutrustningen ska hanteras.

§7 Följande inköp ska göras:

o Kylpåsar 10st.

o Kylspray 5 flaskor.
o Gasbinda 2st.

o Liniment 3 förpackningar.
o Compeed 2 burkar.
o Skavsårsskum 2 kartor.
. Kaptensbindlar 2st röda.

o Koner 50st.

o Vi ska inhandla vit och grön eltejp pga de nya reglerna, 50 rullar av varje inhandlas av Jarno K.

o En väska till tränare avsedd för träningsmateriel inhandlas av per G.

r Thomas S kanske kan ordna en whiteboardtavla.
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§8

Korv och läsk till deltagarna ska inhandlas av Johan G.

Kommunen sponsrar med trallvirke, Per G sköter kontakten.

Per G inhandlar plåtfärg till grinden.

Janos D kan nog ordna fram några sorkfällor.

På städdagen ska vi prioritera byte av trallvirke, slipning och målning av grind samt

sorkproblemet, allmän städning skall också genomföras.

§e

o Jarno K ska se över om vi behöver förrådsutrymmet vid sågverket.

o Magnus Karlsson vill vara ansvarig för uthyrning av partytältet, styrelsen godkänner detta.

o Då det kan finnas en möjlighet så har Christoffer N ett förslag om att hålla en mindre cup för

, flicklag med många Vilshultare i på Åvallen, samtliga tycker detta är en god id6, Christoffer N

ska återkomma med mer information.
o Sponsorläget ser bra ut enligt ansvarig Per G, man är nu uppe i 5L.000:-. Bra jobbat!

o Vi ska se över möjligheten att införskaffa matchaffischer för att avisera om våra matcher.

o Rallyt som adordnas av Kristianstads MK går av stapeln den 26:e April. Per G ska kontakta

klubben inför detta.
o Stefan Mårtensson på kommunen vill ha kontaktpersoner för klubben samt en

o Jarno K har skickat in de olika grupperna vi har inom föreningen till SISU så de kan göra en

handlingsplan och en budget åt oss. lnväntar svar från SISU.

o Per G har tagit fram förslag på dekorativa skyltar till Åvallen, samtliga gillar dessa.

o Kostnaden för renoveringen av klubblokalen ligger på cirka 5000:- i nuläget, där kommunen

betalar halva.

o En förfrågan från renoveringsansvarig Per G att köpa inredningsartiklar på IKEA, styrelsen

godkänner detta.

§10 Nästa styrelsemöte hålls den 12:e Maj kl 15.00. Plats aviseras senare.

. Vi kallar eventuetlt ihop ett möte inför rallyt.
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§11Jarno Kos!åla förklarar mötet avslutat.
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Johan Görnebrand, mötessekretera re Per Görnebrand, protokolljusterare

lanos Dani, protokolljustera re


